
Zápis ze schůze KSPaS ze dne 22.12.2014. 

Uvítání členů. Omluvení nepřítomných. 

K sport. akcím požadavek p.Fikoczka-turnaj ve florbalu na 27.12.2014 1000,-, 

dále předpoklad turnaje v Badmingtonu- velikonoční rovněž požadavek 1000,-

Zvažován běh kolem přehrady- možný organizátor p. Kohut – vhodné oslovit 

rovněž asi požadavek 1000 korun na pořádání a zajištění akce. O prázdninách 

pak plánuje p. Fikoczek malou kopanou /požadavek 2000,-/. 

Uvažováno i o pochodu k poznávání naší obce jako dvouetap., jaro/květen- 

s požadavkem cca 2.tis.Kč,-2 trasy kratší a delší a stejně pak jen jiná trasa /lehčí 

a těžší/ ev. září-rovněž asi náklady ve výši 2.000Kč,- aktivitu projevuje 

p.Voráčková. 

Rovněž k přednášce o zážitcích na cestách by oslovila cestovatele p.Hradílka p. 

Voráčková a já zvažuji domluvit přednášku na téma: první pomoci při topení či 

dopr. nehodách- přednášející např.Prim. Bocek NsP Havířov. 

Zvažována i změna oslav Jubilantů naší obce s programem např. cimbal. 

muzikou a večeří v domě ovocnářů září 2015. 

U vítání občánků pak ponechat stávající postup s přípravou programu uvítání 

dětí prostr. vystoupení žáků naší školy- organizátor – p.Chrobočková. 

Další zbytek programu pak zaplnila diskuse stran organizace plesu naší obce- 

jako konferenciérku a současně i se zajištěním kultur. programu plesu navrhli 

p.Kratochvílovou P.Fikoczek i p.Voráčková, zvažována změna losování cen, 

doprava jak minule se zajištěním odvozu z plesu. Dopravu na ples 

neorganizovat, předpoklad vystoupení žáků s polonézou – pak dětí tanečního 

klubu Jarky Calábkové Ostrava  - v rámci přislíbení vystoupení. K další přípravě 

plesu zvažována ještě schůzka po NR.  

 

Sepsal dne 8.1.2015 předseda kult. Komise     Dr.Junga 

 


